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Styrelsemöte 2020-10-07 

Närvarande:  Rikard Johansson, Camilla Wiberg, Carola Atting, Emelie Windisch, Kent Nilsson, 

Thomas Atting, Sara Blom, revisorerna: Emelie Olaisson och Olle Sjöberg 

Sekreterare: Sara Blom 

 

 

1. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 

 

2. Läget i lagen, spelare, ledare 

Herr div. 3:  Inget att rapportera 

Herr div. 4:  Inget att rapportera 

P03/04/05:  Inget att rapportera 

P06/07:  Inget nytt på ledarfronten. Thomas pratar med Lindqvist. 

P08/09:  Var anmälda till 2 serier, men beslut togs i sept att endast spela 1 serie. 

PF10/11:  8-9 spelare har slutat inför denna säsong. I nuläget 14 spelare. Anmälda 

för 2 poolspel. Kan tänkas behöva låna in ngr 09:or på matcher. 

PF12/13: Startat upp v 41. Rikard Prim och Astenius tränare. Fler tränare behövs. 

  Informationsmöte idrottsskolan vecka 45 inför uppstart. Camilla går. 

Flickor Det är på gång att starta upp ett lag för flickor med tanke att träna en 

gång i veckan. 

 

3. Material 

Emelie och Camilla har tömt förråd i P-hallen.  

Inköp ska beslutas på styrelsemötet. Vi ska utnyttja Stanno-rabatten till att köpa till 

strumpor. 

 

4. Newbody 

Carola Atting tar hem kataloger till lagen. Vi ska utse en förälder/lag som endast ska se till att 

alla föräldrar i respektive lag lägger in sin egen beställning på Newbody. Varje spelare säljer 

minst 5 paket var. Säljer man fler blir det bonus till klubben. Försäljning sker nu i höst/vinter. 

 

5. SISU-rapportering  

Inget att rapportera 

 

6. Föräldramöte / ledarmöte 

Inget att rapportera  
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7. Ekonomi 

Revisorerna går igenom områden som kan förbättras detta bokföringsår. Vi behöver besluta 

och skriva ner vilka riktlinjer IBK Husar ska ha, dvs hur ekonomins rutiner ska dokumenteras 

och följas upp t ex vid försäljning och inträde etc. 

Differensen på 1144 vill Carola kika och finnes inte dessa så tar vi ett beslut i styrelsen om att 

den nollställs.  

Carola kollar med Skatteverket om klubben kan dra reklamskatt gentemot sponsorerna. 

Skatten ligger 8% utanpå sponsorpengen. Nya regler för reklamskatt kom vid årsskiftet.  

 

Inför årsmötet ska stora delar av handkassan in på kontot. Kvitton måste signeras.  

Rikard skriver en inventarieförteckning vid händelse av brand vad som finns i klubblokalen. 

Emelie har antecknat vad klubben har i kläder. Carola kollar vad försäkringsbeloppet ligger 

på. 

Krisplanen ska läggas in på laget.se under dokumentation. Vi ska se över en policy 

(resepolicy) om vilka som får köra samt vad som gäller till bortamatcher. 

Styrelsen godkänner vidtagit åtgärd vad gäller byte av bank.  

 

Klubben har överskridit den budget som lades på inköp av material. Därför måste vi vara 

restriktiva till inköp av material resten av detta bokföringsår. Styrelsen beslutar att tejp till 

akuta skador på match/träning står klubben för. Övrig tejpning i förebyggande/ihållande 

karaktär står spelarna själva för.  

 

8. Hemsidan 

Info om publik läggs ut på laget.se 

 

9. Utbildningar 

Inget att rapportera.  

 

10. Husarcupen / Lucia cup 

Inget att rapportera. 

 

11. Aktivitetsplan 

Gås igenom. 

 

12. Övrigt 
  
Vi beslutar att vi fortsätter gratisversionen av samarbetsavtalet med laget.se. 
 
IBK Husar har fått ett beslut om ”befrielse från anmälningsskyldighet” från Polismyndigheten. 
Det innebär att vi får släppa in MAX 50 sittande publik. I dessa 50 ingår chaufförerna. Efter 
att lagen/spelarna/tränarna släppts in stängs dörrarna. De som vill titta på matchen får köa 
utanför. Insläpp sker vid givet klockslag, och först till kvarn gäller. 2 personer behövs vid 
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insläpp, en som räknar antalet och en som tar betalt för inträde. Ansvariga för insläpp 
meddelar vaktmästaren, som låser ytterdörren när 50 sittande publik uppnåtts. Ingen 
kioskförsäljning gäller fortfarande. De 3 som sitter i sekretariatet räknas inte in i de 50. 
Styrelsen beslutar att vi kör igång med publik för div 3 och div 4 direkt. Endast inträde tas för 
matcher som div 3 och div 4 spelar.  
 
På läktaren gäller sunt förnuft. Vi behöver inte tänka på avstånd och markeringar, utan det 
gäller elitidrotten.  
 
För ungdomslagen gäller i nuläget, max 5 chaufförer (gäller bortalaget) har tillåtelse att vara 
publik. Hemmalaget har ingen publik alls.  
 
Emelie skickar vilka dekaler som finns på sargen till Carola. Carola kikar vilka som sponsrar. 
Intersports dekal plockas bort. Rickard frågar därefter de företag som inte har betalt om de 
vill fortsätta att sponsra klubben. 
 
 
Resepolicy: 
- Nolltolerans mot alkohol i samband med resor 
- Haft giltigt körkort i minst 1 år 
- Hålla hastighetsbegränsningen 
 
 
 

13. Nästa möte 

Årsmöte och styrelsemöte 10/11 kl. 18:30. Deltagare i styrelsen samlas efter kl. 18. Rikard 

skriver ut på laget.se och där anmäler man sitt intresse att deltaga på årsmötet. Lokal 

beslutas efter antal deltagare. 

  
 

Eksjö 2020-10-07 

 
 
 

…………………………………………………  ………………………………………………… 

Rikard Johansson   Sara Blom 

Ordförande   Sekreterare 

 


